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                     PROTOKÓŁ Nr 6/2014 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej, 

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 25 września 2014 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

 

Czas trwania posiedzenia: godz. 9.00 – 9.50. 

 

Prowadzący posiedzenie: ANDRZEJ BOROWSKI– Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Obecni: 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

     - OLSZEWSKI STANISŁAW (Przewodniczący) 

     - KAMIŃSKI LESZEK 

     - NIKOŁAJUK MIKOŁAJ 

     - PAC BARBARA 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

     - PAWLUCZUK JAN (Przewodniczący) 

     - BOROWSKI ANDRZEJ 

     - ŁOZOWIK PAWEŁ 

     - MAKSIMIUK ELŻBIETA 

     - TYNIEWICKI ANDRZEJ 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

     -  CHILKIEWICZ JERZY (Przewodniczący) 

     -  CAR MIKOŁAJ 

     - KORSZAK MARIUSZ 

     - MATEUSZUK MIECZYSŁAW 

     - SIEMIENIUK SŁAWOMIR 

4. Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

5. Zastępca Wójta – ANATOL FILIPIUK 

6. Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 

7. Przewodniczący Rady Gminy – WALENTY GAŁUSZEWSKI 

 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu.  

 

Porządek posiedzenia: 
1. Zaopiniowanie materiałów na XLI Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski zwołaną na dzień 30 

września 2014 r.: 

1a) Informacja Dyrektorów szkół w Gminie Bielsk Podlaski na temat realizacji zadań 

oświatowych w roku szkolnym 2013/2014, wynikach sprawdzianu, egzaminów zewnętrznych 

oraz przygotowaniu szkół do roku szkolnego 2014/2015. 

1b) Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014 r., o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej oraz informacja o przebiegu wykonania planu finansowego 

gminnej instytucji kultury za I półrocze 2014 roku; 

1c) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok; 

1d) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/122/2012 Rady Gminy Bielsk 

Podlaski z dnia 30 października 2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

usytuowanych przy drogach, dla których zarządcą jest Wójt Gminy Bielsk Podlaski oraz 
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warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

2. Sprawy bieżące. 

 

Do pkt 1a) 

Informacja Dyrektorów szkół w Gminie Bielsk Podlaski na temat realizacji zadań oświatowych 

w roku szkolnym 2013/2014, wynikach sprawdzianu, egzaminów zewnętrznych oraz 

przygotowaniu szkół do roku szkolnego 2014/2015, stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Uzgodniono, że informację przedstawią na sesji: Dyrektor Zespołu Szkół w Augustowie oraz 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Łubinie Kościelnym. Radni poruszyli temat 

dotyczący pracy woźnych w szkołach, pozytywnie wypowiedzieli się w tym miejscu o 

zadbanym obejściu przy szkole w Augustowie. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag, a informację zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1b) 
Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014 r., o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej oraz informacja o przebiegu wykonania planu finansowego 

gminnej instytucji kultury za I półrocze 2014 rok stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. Temat 

przedstawiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA, skupiając się na części opisowej informacji. 

Poinformowała o pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 12 

sierpnia 2014 r. 

Uwag nie zgłoszono, informację radni zaopiniowali pozytywnie.  

 

Do pkt 1c)  
Wniosek Wójta Gminy w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok stanowi Załącznik Nr 4 

do protokołu. Uzasadnienie przyjęcia projektu uchwały przedstawiła Wójt Gminy RAISA 

RAJECKA. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny MIECZYSŁAW MATEUSZUK – zapytał o przesunięcie wydatków w budżecie 

polegające na wycofaniu kwoty około 400.000 zł na przebudowę drogi gminnej w Malinowie. 

Pani Wójt wyjaśniła, że w przetargu uzyskano kwotę przekraczającą wysokość środków 

przeznaczonych w budżecie gminy na ten cel. Firmy drogowe ustalają niestety wysokie ceny 

Stąd decyzja o przeniesieniu inwestycji na początek 2015 roku, która będzie realizowana w 

etapach. Po sesji Rady Gminy zostanie zorganizowane z mieszkańcami Malinowa zebranie, na 

którym zostanie ta sytuacja wyjaśniona. Zanim jednak firma wejdzie na budowę, jest do 

wykonanie wiele innych prac wstępnych. 

Radny STANISŁAW OLSZEWSKI stwierdził, że jest niedobrze, że firmy przystępując do 

przetargu wiedzą z budżetu gminy, jakie środki są zaplanowane na zadanie. 

Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK powiedział, że firmy budowlane mają dużo robót, 

a ceny ich usług zbliżają się do cen wynikających z kosztorysów inwestorskich. Radni 

dyskutowali o jakości i technologii wylewania asfaltu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, jaki jest stan zaawansowania prac przy 

świetlicy w Haćkach. Plac został zagospodarowany, ułożony parking, zrobiony podjazd, całość 

wygląda efektownie. Wykonano prace przy ogrodzeniu, kryciu budynku, ociepleniu, ułożono 

glazurę w łazience i kuchni, układana jest posadzka. Teraz należy zmobilizować właściciela 

posesji sąsiedniej, aby wyciąć chaszcze, bo za tymi zaroślami nie będzie widać świetlicy. Pani 

Wójt poinformowała, że na dodatkowe roboty przy tej inwestycji należało dołożyć 75 tys. zł.  

Przekazała również, że zakończono remont świetlicy w Grabowcu i Sakach. Otwarcie świetlicy 

w Szastałach jest planowane na 28 października 2014 r. W tym roku jest jeszcze planowane 

ocieplenie tego budynku. W świetlicy w Bolestach trzeba wygospodarować miejsce na toaletę. 

Świetlica odżyła, organizowane są rajdy rowerowe. W Widowie planowane jest wyposażenie 

kuchni w szafki, w Sobótce planowana jest przeróbka drzwi, podwaliny i okapnik, w 

Stołowaczu zostaną wstawione okna i drzwi. Świetlica w Knorozach jest zgłoszono do 

programu w celu uzyskania dofinansowania na remont (docieplenie). Mówiąc o innych 
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inwestycjach, RAISA RAJECKA poinformowała o wylaniu I-ej warstwy asfaltu na drodze w 

Ogrodnikach, powiedziała, że rowy zostały ładnie zrobione, a w wykonaniu prac pomógł 

Powiat. Natomiast na kol. Widowo trwa spór o przesunięte przez geodetów granice działek. W 

tym miejscu radni dyskutowali n/t dróg dojazdowych. Kiedyś drogi o szerokości 3 m były 

wystarczające, teraz mieszkańcy są bardzo roszczeniowi i wymagający, ale nie dbają o to, by 

przy swojej posesji odśnieżyć drogę. Pani Wójt poinformowała, że aktualnie przy dokonywaniu 

podziału działek wymagane jest 10 metrów. 

 

Do pkt 1d)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/122/2012 

Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 30 października 2012 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych usytuowanych przy drogach, dla których zarządcą jest Wójt Gminy Bielsk 

Podlaski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków - stanowi Załącznik Nr 5 do 

protokołu. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA zwróciła się z wnioskiem o wprowadzenie tematu do porządku 

najbliższej sesji i wyjaśniła, że zmiana uchwały w podanym zakresie jest związana z 

uruchomieniem komunikacji publicznej ze wsią Zawady.   

 Radni nie zgłosili pytań i uwag, a wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie do porządku 

sesji oraz projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 2) 
W sprawach bieżących radni poruszono następujące tematy: 

- Nawiązując do zbliżających się wyborów samorządowych Pani Wójt przekazała, że 

mieszkańcy miejscowości, w których nie ma lokalu wyborczego pytają, czy gmina zorganizuje 

transport na głosowanie. Zaproponowała, aby zastanowić się nad tym i umożliwić dojazd 

najbardziej potrzebującym (chorym i osobom starszym). W tym celu sołtysi powinni zrobić 

rozpoznanie i zgłosić taką potrzebę na piśmie do urzędu gminy wskazując godzinę odjazdu, 

ponieważ, jeśli zostanie zgłoszone zapotrzebowanie na transport, trzeba będzie przygotować 

harmonogram dowozu w dniu wyborów. Radny MIKOŁAJ CAR zaproponował, żeby pytać 

mieszkańców podczas zbierania podpisów popierających przez kandydatów na radnych. 

- Radny JERZY CHILKIEWICZ zgłosił potrzebę odwodnienia rowu (Orzechowicze – Rajsk), 

ponieważ w tym miejscu zawsze stoi woda. 

- Radny ANDRZEJ TYNIEWICKI zgłosił, że ogrodzenie przy świetlicy w Łoknicy jest w 

bardzo złym stanie. Pani Wójt powiedziała, że należy je rozebrać.  

- Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI zaczął dyskusję o 

zaangażowaniu mieszkańców w organizację festynów w swoich miejscowościach. Podzielił się 

spostrzeżeniem, że społeczeństwo niechętnie angażuje się w tego rodzaju przygotowania. 

Najpierw trzeba samemu pokazać jak należy pracować, a potem przyłączą się inni. Uwagi te 

podzielili inni radni podając przykłady słabego zaangażowania w utrzymaniu porządku w 

świetlicach wiejskich, np. w Hryniewiczach Małych. Radny JERZY CHILKIEWICZ zgłosił 

też, że jest bałagan przy budynku byłej szkoły w Chrabołach. 

- W związku ze zbliżającym się świętem zmarłych poruszono temat dotyczący wprowadzenia w 

przyszłości opłat za zajęcie pasa drogowego, dla osób sprzedających kwiaty przy cmentarzach. 

Jest taka możliwość (podobnie jak w mieście) na podstawie uchwały Rady Gminy o zajęciu 

pasa drogowego. Radny ANDRZEJ BOROWSKI podał, jakie stawki obowiązują w 

Białymstoku.  

 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym ANDRZEJ BOROWSKI o godz. 9.50 

zamknął posiedzenie. 
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Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

Przewodniczący posiedzenia: 

ANDRZEJ   BOROWSKI ......................... 

(Wiceprzewodniczący Rady Gminy) 

      

Członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1. OLSZEWSKI Stanisław 

(Przewodniczący) 

 

2. KAMIŃSKI Leszek ......................................... 

3. NIKOŁAJUK Mikołaj ....................................... 

4. PAC Barbara .......................................... 

      

Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki  

Komunalnej i Przestrzennej 

1. PAWLUCZUK Jan 

(Przewodniczący) 

........................................ 

2. MAKSIMIUK Elżbieta ....................................... 

3. TYNIEWICKI Andrzej ........................................ 

4. ŁOZOWIK PAWEŁ ........................................ 

     

Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych: 

1. CHILKIEWICZ Jerzy 

(Przewodniczący) 

.................................... 

2. CAR Mikołaj ................................... 

3. KORSZAK Mariusz ................................... 

4. MATEUSZUK Mieczysław ................................... 

 

5. SIEMIENIUK Sławomir ................................... 

 


